



The Hong Kong – Shenzhen Cyberport Creative Micro Fund Young Entrepreneur Programme aims to encourage innovative and creative ideas among young ICT talents in Hong Kong and China by seeding high potential start-up projects or business concepts. A grant of **HK\$100,000 in cash** will be awarded to the successful applicants in a **6-month project period** for proof of concepts and for developing prototype products.

If you are below 30 years of age, currently be enrolled in or have graduated within the past 3 years from a registered post-secondary educational institution in Hong Kong or Shenzhen at the time of the online registration deadline, you are eligible to apply. Don't miss the chance to be the next successful ICT entrepreneur! Come to learn about **cross-border cultures, enter into the China market, and gain practical start-up experience** with us!

Register NOW at <http://ecentre.cyberport.hk>!
Deadline: Tuesday, 29th May 2012 (5pm)
Seats are limited, and on a first-come-first served basis.

You can also attend the Information Session below to obtain first-hand information on application tips from the organisers and to learn the experience of past grantee:

Hong Kong Information Session	
Date:	Saturday, 12th May, 2012
Time:	2:30 – 4:30 pm
Venue:	PolyU Hunghom Campus Y301, 3/F, Block Y Lee Shau Kee Building The Hong Kong Polytechnic University
Application Method:	CLICK HERE to register for the HK Information Session!
Enquiries:	Cyberport Entrepreneurship Centre Hong Kong Cyberport Management Company Limited Tel : (852) 3166 3900 Fax : (852) 3166 3027 Email : ecentre@cyberport.hk

數碼港創意微型基金 (CCMF)
深港青年創業計劃



「數碼港創意微型基金 (CCMF) · 深港青年創業計劃」旨在透過資助具發展潛力的商業計劃或概念，鼓勵中港資訊及通訊業 (ICT) 青年專才發揮創意。成功申請者將獲發總額港幣 HK\$100,000 現金資助，以於 6 個月的計劃期內實踐構思，印證原創概念，開發雛型產品。

如您於網上截止登記時為 30 歲以下，現正就讀於香港或深圳註冊的大專院校或畢業不超過三年，您就可以申請本計劃。成功由實踐開始，請即把握機會認識中港兩地文化、打入中國市場、累積創業經驗，邁出成為 ICT 企業家之路！

立即登入 <http://ecentre.cyberport.hk> 登記！
截止日期：2012 年 5 月 29 日 (星期二) 下午 5 時
名額有限，先到先得！

另外，您亦可透過資訊日親身向主辦機構了解報名貼士及去年參加者經驗：

香港資訊日	
日期:	2012 年 5 月 12 日 (星期六)
時間:	下午 2 時 30 分 - 4 時 30 分
地點:	香港理工大學校園 香港九龍紅磡 香港理工大學 Y 座李兆基樓 3 樓 Y301 室
報名辦法:	按此 登記參加香港資訊日!
查詢:	香港數碼港管理有限公司 企業發展中心 電話 : (852) 3166 3900 傳真 : (852) 3166 3027 電郵 : ecentre@cyberport.hk

Co-organisers 合辦機構：



深港科技合作促进会
The ShenZhen-HongKong Union
For Promoting Science and Technology



深港产学研基地
PKU-HKUST
SHENZHEN-HONGKONG INSTITUTION
INDUSTRY EDUCATION RESEARCH

Implementation Organisation 承辦機構：



THE HONG KONG
POLYTECHNIC UNIVERSITY
香港理工大學



Institute for Entrepreneurship
企業發展院

Advisory Groups 指導單位：



深圳市科技创新委员会



Supporting Organisations 支持機構：



The University of Hong Kong
Technology Transfer Office



Lingnan 嶺南大學
University

恒生管理學院
HANG SENG
MANAGEMENT COLLEGE



KAIROS SOCIETY[®] HONG KONG



北京大學 深圳研究生院
PEKING UNIVERSITY SHENZHEN GRADUATE SCHOOL



哈爾濱工業大學 深圳研究生院
Harbin Institute of Technology Shenzhen Graduate School



深圳職業技術學院
SHENZHEN POLYTECHNIC